
 

          

 

Møtereferat 

Hovedlaget 

Dato:  16.06.2014 

Tidspunkt: 18:00 arbeidsgruppe, kl 18:30 undergruppene - 21:00 

Sted:  Ymber 2 etg. 

 

Deltagere: Elin Kaasen – leder, Ragna Hansen – nestleder, Odd Hugo Pedersen – leder Ski- 

og skiskyting, Asbjørn Tretten – leder håndball, Stein Erik Lunde – leder sykkel, Lisbeth 

Albrigtsen –  leder fotball, Jan Løvlund- orientering, Helene Hanssen- friidrett, Monika Løvøy 

- Idrettsskolen 

 

Meldt forfall: Rune Benonisen. Knut Bach-Gansmo 

 

Saksliste 

Sak 22/14 Godkjenning av forrige møtereferat og saksliste 

 

Godkjent 

 

Sak 23/14 Orientering fra gruppene og leder 

Friidrett: 

Gateløp ble gjennomført 16. mai. God oppslutning,114 deltagere. Neste løp 25. sept. 

Planlegging av DNB idrettsleker i uke 26. 3 dager. Maks antall 50 deltagere. 

Nye aktivitetsledere. Kurses i forkant. 

Jobber for å få flere i styret, er 4 i dag. Fortsetter med klubbutvikling i samarbeid med Troms 

friidrettskrets. 

Orientering:  

Jobber med NNM, kart blir klart i løpet av uka. Kollisjon med Artic Race. Målgang Kv.fjell 

15:15. Orientering setter opp buss til Kv.fjellet for de som vil delta. Bankett kl 20:00 på 

Storslett. Startet opp med idrettskolen, treningsløp blir gjennomført etter skolen og 

idrettskolen oppfordres til å delta. Deltatt på løp Finnsnes, Skibotn; Alta og Nordkjosbotn.  

Karl Martin har gjennomført trener 1. kurs og er i gang med opplæring i idrettsskolen. 

Ragnhild Dyrstad har deltatt samling med kretslaget i Stjørdal. 

Sykkel 

Arrangert Reisadalen opp 6-7 juni, 18 på tempo og 55 fellesstart. Utviklet arrangementet, 

speaker, kafe på LHL. Elektronisk tidtaging fungerte bra. 

Onsdagsrittene går som planlagt. Har variert mellom landevei og offroad. 

Sykkelgruppa har deltatt på Tour de Laks, landeveis Birkebeineren. 

Ski- og skiskyting.  

Reisajoggen er i gang og andrevarden opp er gjennomført med 90 deltagere. 

Prosjekt Saga går sin gang. 



 

Håndball 

Har sommerferie. De eldste jentene har akkurat avsluttet sesongen. De yngste avsluttet sist i 

mars. Det blir 18. års lag til høsten. 

Fotball 

Travel vår. A laget er godt i gang , Lisbeth har hjulpet til med sponsoravtaler og har fått inn 

gode avtaler. Sportslig ligger de som nr. 2 i tabellen. 

Aldersbestem går sin gang. St.Hansturneringen er i rute. Holder på med vedlikeholdsarbeid 

på Ymber arena. Innerste rom blir pusset opp med sofa, whiteboard og hyller. Tilgjengelig for 

alle NIL medlemmer. Idrettsskolen gruppe 07/08 avslutter årshjulet etter St.Hansturneringen  

Leder:  

Oppgradering av hjemmeside er bestilt. 

Ragna henvender seg til handelsstanden med forespørsel om å legge ut vervemateriell for 

grasrotandelen. Evaluering om tiltaket har hatt effetkt på første møte til høsten. 

Etilsynet har vært på kontroll på klubbhuset og speakerbuen. De fant 6 avvik. Avvikene er 

rettet og godkjent. 

 

Sak 24/14 Beslutningssak 

  Innkjøp av profileringsartikler: 

  Vi får stadig forespørsel om profileringsartikler, for eksempel: sekker, T-trøyer, 

  hettegensre, caps med NIL farge og logo. Bør vi skaffe dette og tilby  

  medlemmene? 

  Elin legger frem saken. 

 

Vedtak: Undergruppene kjøper inn etter behov. 

. 

 

Sak 25/14 Godkjenning sponsorkontrakter 

  Innkomne avtaler: 

   

Sak 26/14 Beslutningssak 

  Behandling av gjennomført evaluering idrettsskolen. Vedtak om videre drift. 

  Monika Løvøy legger frem saken. 

 

  Erfaring etter to års drift er svært positiv. Styret ønsker videre drift etter  

  samme mal som i dag. Helårstilbud til barn 5-9 år. 

  Arbeidsgruppa i idrettsskolen gis fullmakt til detaljert utforming av årshjulet. 

  Det arbeides for å få inn sykkel. 

  Tilbudet forutsettes å bli permanent.  

  

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

   

Sak 27/14 Beslutningssak 

  Oppfølgingssak fra årsmøte: vedta budsjett hovedlag 



 

 

Budsjett fremlagt. Honorar til revisorer kr 8000,- er uteglemt og må medtas. 

Vedtak: Budsjett 2014 enstemmig vedtatt 

Investeringsbudsjett B- sak 

   

Sak 28/14 Beslutningssak: 

  Friidrettsgruppa søker om at hovedlag dekker innkjøp av tjukkas 

  Se vedlegg. 

Vedtak: Hovedlaget ønsker å bidra til at Friidrett får en god starthjelp og bevilger inntil 

  kr. 15 000,-. Til innkjøp av tjukkas. Tjukkasen blir felles eie. 

 

  Saker fra forrige møte, til oppfølging 

Sak 16/14 Oppgradering gulv idrettshall. Kommunen tilbyr å gjennomføre prosjektet ved 

at NIL forskutterer med kr. 700 000,-. Elin legger frem. 

Sak 19/14 Ansettelse regnskapsfører/ansvarlig medlemsregister. Elin informerte 

 

Sak 20/14 Godkjenning fra styret – signaturrett leder. 

I forbindelse med at vi har anmeldt dieseltyveri til politiet, Det har vært to 

innbrudd på speakerbu , saken er anmeldt. 

Politiet krever et formulert brev vedtatt av styret. 

 

Forslag til vedtak: 

Hovedstyret gir leder signaturrett. 

Formulert brev til signering på møtet. 

 

Vedtak: Påtalefullmakt lagt frem og signert av styret. 

 

Sekretær 

Elin Kaasen 

Nordreisa IL 

 

 

 

 


